
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de door raadslid A. Sijbolts van de fractie 

Stadspartij 100% voor Groningen gestelde vragen ex art. 36 RvO over de relatie van 

de gemeente met ondernemers.  

 

De vragen zijn gesteld naar aanleiding van een brief van de gezamenlijke 

bedrijvenverenigingen in de gemeente Groningen aan hun leden. De brief van de 

vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

1. Is het college bekend met deze brief? 

Via uw raad hebben we kennis genomen van de brief van de zes 

bedrijvenverenigingen aan hun leden van 15 december 2023. Door de 

bedrijvenverenigingen zelf zijn we daarover niet rechtstreeks geïnformeerd.  

 

2. Hoe reflecteert het college op de relatie met ondernemend Groningen en de 

relatie met de gezamenlijke bedrijvenverenigingen? 

De bedrijvenverenigingen zijn voor ons een belangrijke partner voor samenwerking, 

strategisch overleg en ze vertegenwoordigen vele leden. Het Groningse 

ondernemerslandschap is echter zeer divers, en veel bedrijven niet zijn aangesloten bij 

een bedrijvenvereniging. Daarom is er ook met individuele bedrijven regelmatig 

contact, onder andere door het accountmanagement van EZ. Daarnaast hebben ook 

medewerkers van andere directies via deze lijnen een goede verbinding met de 

bedrijvenverenigingen en hun achterban. Voor de structurele bestuurlijke verbinding is 

er regelmatig een Koepelvergadering, een overleg met de bedrijvenverenigingen, het 

Ondernemersfonds Groningen, VNO-NCW MKB-Noord en de wethouder EZ.  

 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 36 RvO van Stadspartij 100% voor 

Groningen over relatie van de gemeente met ondernemers 

 

 ter informatie 
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Volgvel 1 

 

De brief van de ondernemersverenigingen was voor ons aanleiding om als college het 

initiatief te nemen om het gesprek met hen aan te gaan. Bij de hieronder genoemde 

lunch ging het erom hoe we de band met het bedrijfsleven kunnen versterken. 

Uitgangspunten daarbij zijn de gedeelde maatschappelijke opgaves en erkenning en 

waardering voor elkaars rol daarin.  

 

3. Is het college het met ons eens dat Groningen (op economisch gebied) een 

gemeente is met veel potentie is en een goed ondernemersklimaat daarvoor 

onmisbaar is en topprioriteit moet hebben? 

 

Ja, zie ook de Economische Agenda 2023-2026 

 

4. Indien ja, waarom is het dan toch zover gekomen? Indien nee, waarom niet? 

Zie het antwoord op vraag 2. In zijn algemeenheid bespreken we zaken in de Koepel, 

die vijf keer per jaar bij elkaar komt. Daarnaast spelen er losse onderwerpen waar we 

afstemming en communicatie kunnen verbeteren. Een eerste aanzet daarvoor was een 

gezamenlijke lunch die op 18 januari heeft plaatsgevonden met het voltallige college 

en de vertegenwoordigers van de zes bedrijvenverenigingen, VNO-NCW MKB-

Noord, Ondernemersfonds en KHN.    

 

5. Is het college het met ons een dat het midden- en kleinbedrijf, de ruggengraat 

van onze lokale economie zijn en dat een goede verhouding met hen van het 

grootste belang is en een goed vestigingsklimaat daarom topprioriteit moet 

zijn? 

 

Ja.  

 

6. Is het college het met ons eens ondernemers en bedrijven zorgen voor 

werkgelegenheid en levendigheid en dat lokale ondernemers de (banen-) motor 

van onze lokale economie zijn? 

 

Ja.  

 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


